

Referat fra bestyrelsesmøde TREC Danmark

Mødedato:	Mandag, den 22. december 2020, kl. 19:00
Mødested:	On-line via Teams
Udsendt:	Den 23. december 2020
Deltagere:	Tina Foldager (TKF), formand Helene Saltoft (HSK), næstformand Birgitte Kronborg (BBK), kasserer Finn Märcher (FIM) Lotte Frederiksen (LFR) Jens Højberg (JEH)
Afbud :	Sarah Høegh Petersen (SHP)
Fraværende:	-
Gæst:	-
Dagsorden:	<ol style="list-style-type: none">1. Godkendelse af referat fra seneste møde2. Godkendelse af dagsorden3. Nyt fra formanden4. Nyt fra medlemmerne5. Reglement6. Kommende samarbejdsformer (fx Forretningsorden)7. Eventuelt8. Næste møde

1. Godkendelse af referat

Intet.

2. Godkendelse af dagsorden

Intet.

3. Nyt fra formanden

Et medlem af ambassadørgruppen, har henvendt sig og tilbudt at udarbejde evalueringskema til brug efter TREC introduktion, træning og kurser, så vi kan undersøge, om deltagernes forventninger blev opfyldt, og om niveauet var passende. Der var enighed om, at det er et godt initiativ om at tage imod tilbuddet.

4. Nyt fra medlemmerne

Alle

Lotte oplyser, at hvis vi vil sikre os, at hun læser e-mail, så skal vi sende en hende en sms, da fritiden i dagligdagen er sparsom.

Alle

Git beder alle oprette **profil** og tegne **medlemskab** af TREC Danmark via hjemmesiden. Klares under mødet.

Alle Bestyrelsen aftaler, hvorledes **Referatet** fra den stiftende generalforsamling godkendes og underskrives. Sendes til Helene.

Alle De bestyrelsesmedlemmer, der endnu ikke har sendt **personlige oplysninger** til bank etc., bedes gøre dette a.s.a.p. Sendes til Git.

Officielle TREC Danmark **e-mail adresser** aftales.

Git har alle tekster og dokumenter fra DRF TRECs hjemmeside til brug for foreningens hjemmeside

*Vi skal have valgt et **logo** hurtigst muligt, så vi kan få produceret sløjfer.*

Alle bedes reagere hurtigst muligt og give deres mening til kende til Git.

5. Reglement

To versioner er fremsendt til gennemlæsning. Det hele gennemgås fra start til slut.

Bestyrelsen talte meget om brug af pad/ponypude, blinkers/skyklapper og forskellige variationer i POR-klasser mht. sværhedsgrader/længder etc.

Vi afventer, stævnesæsonens reaktion.

Alle Git sender en ny version til gennemlæsning, når den er klar. *Den bedes læst og kommenteret hurtigst muligt* af hensyn til offentliggørelse og til brug for planlægning af kommende stævner.

6. Kommende samarbejdsformer (fx Forretningsorden)

Ej gennemgået. Tages op på næste møde.

7. Eventuelt

- Jens opretter sin profil under mødet.
- Git informerer om betaling og gennemgår via klubmodul.
- Git viser den seneste logo version. Git sender den ændrede version til bestyrelsen til accept.
- Git opfordrer til en side med TREC baner i Danmark på hjemmesiden.

Lotte Lotte lovede at komme med et groft udkast til en forretningsorden

8. Næste møde

7. januar 2021, kl. 19.00 via Zoom

Referent Finn Märcher